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Raadsplein besluitvormend 
 

Vergadering d.d. 24 oktober 2016 

Locatie Raadzaal 

Aanvang 19.30 

Eindtijd 20.15 

Voorzitter Drs. H.J. Meijer 

Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 

 

Aanwezige leden Baal, Koen van, Baksteen, Micha, Boer, Jan Wietse de, 
Bruggenkamp, Silvua, Campen, Thom van, Cetin, Ohran, 
Dam, Oswald van, Dogger, William, Drost, Sandra, Elshof - 
Rook, Jolien, Futselaar, Frank, Geerling, Brammert, Harten, 
Michiel van, Kooij, Gerrit van der, Looijenga, Job, Meijerink, 
Eefke, Mulder, Reinier, Mussche, Frankwin, Oldengarm, 
Mark, Paauw, Sonja, Paus, Remko de, Prakke, Hans, Rijke, 
Patrick, Rots, Gerdien, Schippers, Henk, Slijkhuis, Jan, 
Sluijer, Bert, Veen, Martijn van der, Vegte - Poot, Aly van der, 
Vilsteren, Harold van, Vries, Johannes de, Wijnen, Hans, 
Willegers, Johran, Willigen, Michiel van, Wolthof, Patty, 
Yildirim, Cemal 

 

Afwezige leden Elfers, Leo 

 

  

 

1. Mededelingen  
Dhr. Elfers en wethouder Vedelaar zijn verhinderd.  

2. Vaststelling agenda  
Met de voorliggende agenda wordt ingestemd.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
De geheimhouding op de vertrouwelijke bijlagen Risicomatrix en de Risicoparagraaf van de 
beslisnota Begroting 2017 wordt bekrachtigd.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van Swollwacht over het in te voeren Zwollefonds Wethouder Van As antwoordt dat 
het college voorstander is van een Zwollefonds en is bereid hieraan mee te werken. Het 
college zit er dus niet neutraal in, maar vindt uiteraard wel dat er draagvlak voor moet zijn 
en dat dus minimaal het wettelijk aantal vereiste ondernemers moet voor stemmen. 
De vraagstelling is exact dezelfde als die welke bij Assendorp en Dieze is gebruikt. Een 
andere vraagstelling zal betrokken ondernemers niet op andere gedachten brengen. Bij de 
stembiljetten was nadere neutrale informatie gevoegd.  
Een stem kan in beslotenheid worden uitgebracht. Na deze week worden de stemmen 
geteld en het college hoopt dat daarna het Zwollefonds er komt. 
-Vragen van de fractie van GroenLinks over de herinnering aan Selma Wijnberg. 
Burgemeester Meijer meldt dat er morgen over deze zaak een voorstel in het college aan 
de orde is. Ook wijst de burgemeester op de brief van de Stichting Judaica, die deze 
middag naar de raad is gestuurd. 
De burgemeester antwoordt op de vragen dat er juist heel zorgvuldig en waardig met deze 
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zaak is en wordt omgegaan. In het betreffende krantenartikel staan een aantal 
onjuistheden. Zo is mevr. Wijnberg niet de enige vrouw die Sobibor heeft overleefd. Ook zijn 
er wel degelijk meerdere herinneringen gerealiseerd aan de vooroorlogse Joodse 
gemeenschap. Ook is het niet zo dat mevr. Petit namens de Joodse gemeenschap in 
Zwolle en dhr. Van Liempt de gemeente in dit dossier hekelen. 
Mogelijkheden om hotel Wijnberg om te zetten in een museum bleken onhaalbaar en een 
plaquette op deze plek is, gezien de huidige staat waarin het pand zich bevindt, niet 
verstandig. De mogelijkheid hiertoe wordt in een later stadium bezien. 
Wel wordt in overleg met de stichting Judaica bezien hoe aan de geschiedenis van mevr. 
Wijnberg en aan de vooroorlogse geschiedenis van de Joodse gemeenschap in Zwolle in 
de Joodse synagoge bv op het voormalige vrouwenbalkon vorm gegeven kan worden. 
Zoals gezegd moet het college morgen nog over een voorstel hiertoe een besluit nemen. 
De raad zal hierover worden geïnformeerd via een informatienota. 
-Vragen van SP en GroenLinks over problemen rond de plaatsing van ondergrondse 
containers. 
Wethouder Van As stelt dat in zijn algemeenheid ten aanzien van het plaatsen van 
ondergrondse containers geldt dat de ROVA eerst een plan opstelt met logische plekken. 
Daarna vinden er buurtgesprekken plaats. Dat heeft in totaal wel 40 a 50 keer 
plaatsgevonden. In 5 tot 10% van de gevallen heeft dat ook tot andere locaties geleid, 
hetgeen betekent dat in veel gevallen er toch goede lokaties zijn aangewezen. In totaal zijn 
er ca. 500 containers geplaatst en in drie gevallen zijn er nadien problemen ontstaan.  
Soms is de gekozen lokatie de beste, maar is toch niet iedereen het daarmee eens. Dat is 
niet te voorkomen. Wel vindt in dat soort gevallen altijd een evaluatie plaats. 
In de concrete onderhavige casus is er veel contact en overleg geweest. Er is niet tegemoet 
gekomen aan de bezwaren, maar dat is op een zorgvuldige wijze gebeurd. 
De wethouder is echter bereid om zelf een gesprek te voeren met de betrokken bewoners, 
zonder overigens een verdere toezegging te doen. 
De wethouder antwoordt op een vraag van de SP nog dat met de ROVA een afspraak is 
gemaakt dat de containers niet geleegd worden bij de start en het einde van de 
schooltijden. 
Tenslotte zegt de wethouder toe bij het op te stellen uitvoeringsprogramma van het 
Grondstoffenplan in te zullen gaan op het aspect loopafstanden naar ondergrondse 
containers met name in vergrijzende gebieden. 

5. Ingekomen stukken  
De fracties van D66 en Groenlinks vragen om de informatienota over het beheersplan 
Wythmenerplas te agenderen voor een informatieronde. 
De fractie van de VVD stemt tegen dit verzoek, de overige fracties stemmen met het 
verzoek in. Het verzoek wordt doorgeleid naar de agendacommissie voor inplanning op het 
raadsplein. 
Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, vastgesteld. 

6. A-onderwerpen  

7. Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Aalanden, Arne, Scheldelaan, Eemlaan  
Ingesproken wordt door dhr. De Vries namens de Stichting Krasse Knarrenhof en dhr. 
Breugem namens de bewoners van de Vaneg-woningen.  

Motie 7-1 van PvdA, GroenLinks en D66 over 'hoog ambitieniveau groen' 
De fractie van Swollwacht stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De 
motie is aangenomen. 
Motie 7-2 van PvdA, GroenLinks en D66 over 'oplossing afvalverzameling Knarrenhof' 
De fractie van Swollwacht stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. 
Ook deze motie is aangenomen. 
Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 
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8. Koersdocument Parkeren 2016 - 2020  
Amendement 8-1 van GroenLinks en D66 over de toekomst parkeergarage Noordereiland. 
De fracties van GroenLinks en D66 stemmen voor deze motie, de overige fracties stemmen 
tegen. Het amendement is verworpen. 
De fractie van GroenLinks stemt vervolgens tegen het voorstel, de overige fracties stemmen 
voor. Het voorstel is aangenomen. 

9. Uitgangspunten voor het maken van de Omgevingsvisie 1.0 Zwolle  
Met algemene stemmen aangenomen.  

10. Begrotingswijziging 2017 nr. 1 GGD IJsselland  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Wijziging gemeenschappelijke regeling veiligheidsregio IJsselland  
Ordevoorstel van de VVD om het voorstel van de agenda af te voeren en een nieuw 
gewijzigd voorstel aan de raad voor te leggen. 
De fracties van de VVD, fractie Cetin, CDA, SP en Swollwacht stemmen voor dit 
ordevoorstel, de overige fracties stemmen tegen. Het ordevoorstel is verworpen. 
Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 

12. Hoofdlijnenrapport Zwolle zonder Afval  
-Amendement 12-1 van de SP over Geen klassenverschil in ons afvalbeleid. 
Voor deze motie stemt de fractie van de SP, de overige fracties stemmen tegen. Het 
amendement is verworpen. 
-Amendement 12-2 van VVD, ChristenUnie, CDA en SP over eerst pilots en dan pas 
beslissen over belonen. 
De fracties van PvdA, D66 en GroenLinks stemmen tegen dit amendement, de overige 
fracties stemmen voor. Het amendement is aangenomen. 
-Motie 12-3 van VVD over Direct vorm geven aan pilots belonen. 
Voor deze motie stemmen de fracties van VVD, ChristenUnie en CDA, de overige fracties 
stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 12-4 van GroenLinks, VVD, SP en PvdA over decentrale afvalbrengstations. 
De fractie van Swollwacht stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De 
motie is aangenomen. 
-Motie 12-5 van fractie Cetin en de SP over gratis ophalen van grof huishoudelijk afval. 
De fracties van D66 en GroenLinks stemmen tegen deze motie, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-Motie 12-6 van de SP over 1 gemeentelijk servicepakket voor iedereen. 
De fractie van de SP stemt voor deze motie, de overige fracties stemmen tegen. De motie is 
verworpen. 
-Motie 12-7 van de SP en fractie Cetin over kwijtschelding afvalstoffenheffing bij Diftar. 
Voor deze motie stemmen de fracties van PvdA, ChtistenUnie, SP, Swollwacht en fractie 
Cetin, de overige fracties stemmen tegen. De motie is aangenomen. 
-Motie 12-8 van SP en CDA over Afvalwijzer & App ROVA op orde. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 12-9 van PvdA, Swollwacht, SP en D66 over Afvalbakken (waarbij de datum 
veranderd is in 1e kwartaal 2017) Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 12-10 van ChristenUnie en SP over oproep tot recycling luiers. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
De fracties van de SP en Swollwacht stemmen vervolgens tegen het (geamendeerde) 
voorstel, de overige fracties stemmen voor. Het voorstel is aangenomen. 

13. Aanbesteding N35 en fietsbrug  
De fractie van GroenLinks is tegen het voorstel, de overige fracties stemmen voor. Het 
voorstel is aangenomen.  

14. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
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-Motie 14-1 van Fractie Cetin en GroenLinks over gezonde en milieuvriendelijke 
sportvelden. 
De fracties van GroenLinks, SP en fractie Cetin stemmen voor de motie, de overige fracties 
stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 14-2 van de PvdA, GroenLinks, SP, D66, CDA en Swollwacht over Opzet Zwols 
experiment participatiewet. 
De fracties van de ChristenUnie en de VVD stemmen tegen deze motie, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 

15. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur  

 

 

 


